｢慈懿心父母情」繪圖比賽(Painting Competition)
Painting Competition
Related to Tzu-Cheng Dads and Yi-Te Moms

「尋找美麗的一幅畫，您喜歡繪畫嗎?
邀請您畫下您與慈懿爸媽溫馨互動的畫面或可以代表您們之間情誼的事物。｣

Many of us are always looking for beautiful paintings. Do you consider giving painting a try and share your work with others?
We would like to give you an opportunity to paint the interactions between you and with your Tzu-Cheng dads or Yi-Te moms.

 一、主辦單位：人文處
1. Sponsor: The University’s Office of Humanistic Culture

 二、參加對象：全校教職員生（含歷屆畢業校友）均可參加
 
2. Who may participate?
The University’s faculty members, staff, students, and alumni.

 三、活動日期：即日起至111年3月15日繳交參賽作品至人文處田淑琴小
姐、郭芝穎 分機#1542 #1549
 
3. Deadline for submitting your painting: March 15, 2022
 
四、主題: 內容不限定，無論靜物、人物或戶外寫生均可
 
4. Subject: 
You may choose any subject or method of presentation relevant to your Tzu-Cheng dads or Yi-Te moms. 

 五、參賽辦法：
 1.規格︰限四開（54公分×38公分），並依主辦單位所提供圖說格式，以
 打字方式檢附100字圖說內容，張貼於作品背面
 2.參加件數︰每人限參加一件
 3.參加作品如有臨摹、冒名頂替、模仿或他人加筆者均不予評選。

5. Things to note about your work:
(1) Format: 
a. Size: 54 cm x 38 cm
b. Description of your work: Follow our template, portray you work with around 100 typed words, and put the description on the back of your painting.
(2) Each contestant may only enter one painting.
(3) We won’t accept any work that copies, impersonates, imitates, or involves another’s painting.

 六、評選方式: 評審分為初選及複選（依參賽作品多寡決定是否複選）
6. Review process
We will carry out the review process after March 15, 2022. If the works are very many, we will consider both primary and secondary reviews.
  
 七、初選：由主辦單位聘任三名評審，進行初選。
7. Conducting primary review:
We will invite three persons for the primary review.

 八、獎勵方式：獲獎同學除獎金外，並頒發獎狀以資鼓勵。 
 (一)獎金:第一名3000元 第二名2500元 第三名2000元，佳作1000元(名額不限)
 (二)作品未達評審認定標準者，獎項得以從缺。

8. Awards:
(1) First place: NT$3,000; Second place: NT$2,500; Third place: NT$2,000; Merit Award: NT$1,000 (We may bestow Merit Awards on many participants.)
Works that don’t meet the reviewers’ standard may not receive any of the awards mentioned above.

 九、得獎作品公告：111年3月28日由承辦單位公告於學校網頁並E-mail通知得獎作者本人

9. Announcement of winners: 
On March 28, 2022, we will announce winners on the University’s website and notify each by e-mail.

 十、作品包裝方式：
 1.在校生:報名表請黏貼至作品背面右上角，請務必黏貼好，直接隨作品繳至人文處。
 2.畢業生:報名表請黏貼至作品背面右上角，請務必黏貼好，直接隨作品寄至人文處。
 3.作品請保持平整，包裝寄送時請勿摺疊，以免毀損作品。郵件的封裝請盡量簡單
 （不要黏太多層），以減少整理時間。建議使用郵局便利箱或畫筒。

10. Kindly note these reminders before submitting your work:
Please paste the required form on the upper right corner on the back of your work. Ensure the paste work is completed before sending it to the Office of Humanistic Culture.
(1) Current students: Submit your work to our office in person.
(1) Alumni: Mail your work to us.
(2) Before mailing your work, ensure that you keep it flat, do not fold it, and keep your mailed items as simple as possible.
(3) Try not to use too much glue when pasting. Otherwise, you might have to wait longer until it dries.  
(4) You may choose to use the post office’s convenience box or buy a painting tube to send your work to us.

 十一、著作使用權： 
 1.主辦單位對參賽作品負保管之責，遇人力不可抗拒之因素致使作品損傷，主辦單位不負賠償之責。
 2.所有入選作品由主辦單位保有版權處理刊載、展覽事宜，編入作品集時不另致酬。

11. Other matters:
(1)  We will take responsibility for custody of your work. In case an extraordinary event or circumstance beyond our control occurs, we won’t be responsible for any damage to your work.
(2)  We will have copyrights regarding publication and exhibition of your work, and will not provide payment for placing your work in a publication.

If you have any questions, you may contact:
Miss Tien (03)856-5301 ext. 1542, or
Miss Kuo (03)856-5301 ext. 1549
